

RESORTS WORLD™ SENTOSA



# 月耀 赏味 团圆 中秋

*Illuminating Mid-Autumn Delicacies*

Now - 29 September 2023



即日起至2023年9月29日，风水廷为您奉上选用上等食材手工制作而成的传统月饼及创新风味的迷你冰皮月饼。此外，我们还为您准备了一盏精美的纸灯笼，为您的庆祝活动营造气氛。

Feng Shui Inn offers a delectable selection of traditional baked mooncakes and innovative mini snow skin mooncakes handcrafted with the finest ingredients. Set the mood with an exquisite paper lantern that we've included to help light up your celebrations. Available from now until 29 September 2023.

## 风水廷迷你冰皮月饼

Feng Shui Inn Mini Snow Skin Mooncake



### 乌龙茶枸杞红枣月饼

Oolong Tea Mooncake with Dates and Wolfberries

受到月饼配茶的启发，这款月饼将乌龙茶与柔滑细腻的莲蓉混合在一起，味道恰到好处。富含抗氧化剂的枣子和枸杞也为其增添了一丝自然的香甜。

Inspired by teas often paired with mooncakes, this treat infuses oolong tea leaves with smooth lotus paste for a rich, earthy note. Antioxidant-rich jujubes and wolfberries add a touch of natural sweetness.



### 橙皮奶黄野蜜月饼

Custard and Wild Honey Mooncake with Tangerine Peel

散发着浓郁橙皮香味的奶黄裹在绵软的冰皮里，采用野生蜂蜜代替糖来增加甜味。这是种没有负罪感的放纵，也是种更健康的享受。

Wrapped in the mochi-esque snow skin is a creamy egg custard perfumed with a zesty tangerine peel. This guilt-free indulgence is sweetened with wild honey instead of sugar and makes for a healthier treat.



### 桑葚紫薯月饼

Mulberry and Purple Potato Mooncake

隐藏在日本紫薯和手工莲蓉之中的是一种精致的杏仁夹心巧克力，它由永续秘鲁巧克力和有机藜麦制成，包裹在桑葚制成的紫色冰皮中。

Hidden within premium Japanese purple potatoes and homemade of luscious lotus paste, is a delicate almond praline made with sustainable Peruvian chocolate and organic quinoa crunch. Encased in a royal purple snow skin made with mulberry juice.



### 桂花酒柑橘月饼

Osmanthus Wine Citrus Mooncake

这款精致的冰皮月饼加入了桂花酒，散发出淡淡的花香。其浓郁的柑橘及柚子莲蓉馅料加入了丰富的柿子、腰果和自制的金桔蜜饯。

A delicate snow skin mooncake infused with osmanthus wine for a light floral note. Its rich citrus yuzu lotus paste is generously filled with persimmons, cashews, and a homemade kumquat confit.



## 风水廷传统月饼 Feng Shui Inn Baked Mooncake

### 低糖双黄白莲蓉月饼

Low-sugar White Lotus Mooncake  
with Double Yolk

一直以来最受欢迎的健康产品。它由低糖莲蓉、双蛋黄和瓜子制成，一定会让喜爱传统美味的您大饱口福。

An all-time favourite with a healthy twist. Made with low-sugar lotus seed paste, double yolks, and dotted with melon seeds, it is sure to please those who love a traditional treat.

### 乌枣绿茶月饼

Smoked Dates and Green Tea  
Mooncake

这款手工制作的美味会给您带来非凡的味觉享受。它的特色是精致的绿茶和莲蓉，里面包裹着用普洱茶熏制的香甜红枣。

This handcrafted delight is a treat for your palate. It features a delicate green tea and lotus paste packed with luscious jujubes smoked with Pu-er tea leaves.

### 黑芝麻夏威夷果橙皮月饼

Black Sesame Mooncake with  
Macadamia and Tangerine Peel

这款烘焙月饼加入了橙皮，散发出浓郁的香味，与黑芝麻和夏威夷果馅料的天然坚果风味相得益彰。

Infused with aged tangerine peel, this baked delight has a zesty fragrance that perfectly complements the naturally nutty flavor of its black sesame and macadamia filling.

### 麻辣什锦果仁肉干月饼

Mala Mixed Nuts Mooncake  
with Bak Kwa

这款美味月饼将绵软的莲蓉、松脆的麻辣混合坚果以及细嫩的肉干融为一体。每一口都能体验到甜味、辣味和烟熏味的完美融合。

This culinary masterpiece combines velvety lotus paste with crunchy mala mixed nuts and tender bak kwa. Experience the perfect fusion of sweet, spicy and smoky flavour in every bite.



## 圣淘沙名胜世界传统广式月饼套组 (一盒四个)

Resorts World Sentosa

Traditional Baked Mooncake Treasure Set (Box of 4)

- ◆ Low-sugar White Lotus with Melon Seeds (1pc)  
低糖瓜子白莲蓉
- ◆ Low-sugar White Lotus with Double Yolk (1pc)  
低糖双黄白莲蓉
- ◆ Low-sugar White Lotus with Mixed Nuts (1pc)  
低糖混合坚果白莲蓉
- ◆ Low-sugar White Lotus with Green Tea, Red Beans and Cashew Nuts (1pc)  
低糖绿茶红豆腰果白莲蓉

## 低糖瓜子白莲蓉

Low-sugar White Lotus with  
Melon Seeds



## 低糖单黄白莲蓉

Low-sugar White Lotus with  
Single Yolk



## 低糖双黄白莲蓉

Low-sugar White Lotus with  
Double Yolk



## 低糖混合坚果白莲蓉

Low-sugar White Lotus with  
Mixed Nuts



## 低糖绿茶红豆腰果白莲蓉

Low-sugar White Lotus with Green  
Tea, Red Beans and Cashew Nuts



# 订购表格 Order Form

取货日期及时间:

2023年8月12日至9月29日,  
每日中午12点至晚上8点

Collection Date and Time:

12 Aug to 29 Sep 2023,  
12pm to 8pm daily

取货地点: 迈克尔酒店大厅

Collection Venue:  
Hotel Michael Lobby

Contact Number 联系电话: 6577 6556

Email Address 电邮地址:  
festive@rwsentosa.com



官网线上预订  
Pre-order now

	早鸟优惠 Early-Bird Promo	公众订购 Public	数量 Quantity	总价 Total
<b>Feng Shui Inn Mini Snow Skin Mooncake Set</b> Each set includes 8 mini snow skin mooncakes, gift box and paper lantern  2 x Oolong Tea Mooncake with Dates and Wolfberries 2 x Custard and Wild Honey Mooncake with Tangerine Peel 2 x Mulberry and Purple Potato Mooncake 2 x Osmanthus Wine Citrus Mooncake	\$73	\$98		
<b>Feng Shui Inn Baked Mooncake Set</b> Each set includes 4 baked mooncakes, gift box and paper lantern  1 x Low-sugar White Lotus Mooncake with Double Yolk 1 x Smoked Dates and Green Tea Mooncake 1 x Black Sesame Mooncake with Macadamia and Tangerine Peel 1 x Mala Mixed Nuts Mooncake with Bak Kwa	\$73	\$98		
<b>RWS</b> Low-sugar White Lotus Seed Paste with Melon Seeds (Box of 4)		\$85		
<b>RWS</b> Low-sugar White Lotus Seed Paste with Single Yolk (Box of 4)		\$85		
<b>RWS</b> Low-sugar White Lotus Seed Paste with Double Yolk (Box of 4)		\$98		
<b>RWS</b> Low-sugar White Lotus Seed Paste with Mixed Nuts (Box of 4)		\$88		
<b>RWS</b> Low-sugar White Lotus with Green Tea, Red Beans & Cashew Nuts (Box of 4)		\$88		
<b>RWS Traditional Baked Mooncake Treasure Set</b> 1 x Low-sugar White Lotus Seed Paste with Melon Seeds 1 x Low-sugar White Lotus Seed Paste with Double Yolk 1 x Low-sugar White Lotus with Mixed Nuts 1 x Low-sugar White Lotus with Green Tea, Red Beans & Cashew Nuts		\$88		
企业专享: 享有特惠价。如需订购, 请发送电邮至 festive@rwsentosa.com Corporate exclusive: Enjoy special prices. To order, please email festive@rwsentosa.com			Total	

Collection date/time: \_\_\_\_\_

Full Name: \_\_\_\_\_

Contact No.: \_\_\_\_\_ (Mobile)

\_\_\_\_\_ (Home/Office)

Email Address: \_\_\_\_\_

Mode of Payment (Credit Card details are required to guarantee your orders upon confirmation)

Card Type:  Mastercard  Visa  
 American Express  JCB  
 Union Pay  Diner's Club  
 Cash  Others \_\_\_\_\_

Name on Credit Card: \_\_\_\_\_

Credit Card No.: \_\_\_\_\_

Expiry date: \_\_\_\_\_

CVV No.: \_\_\_\_\_

Credit Card Holder's signature: \_\_\_\_\_

Terms and conditions apply, please visit our website for full details.